
 

 

Ηράκλειο, 24-1- 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Τουρισμού 

Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: Εκτός αναπτυξιακού οι Ιδιοκτήτες Τουριστικών Λεωφορείων 

Σε επιστολή του το τοπικό Σωματείο  Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων, σχετικά 

με τον αποκλεισμό του κλάδου από επιδοτήσεις μέσω του νέου Αναπτυξιακού 

Νόμου, αναφέρει ότι με λύπη  πληροφορηθήκανε ότι οι επιχειρήσεις των τουριστικών 

λεωφορείων και των τουριστικών γραφείων, αποκλείστηκαν από κάθε μορφής 

επιδότηση ή στήριξη μέσω του νέου προς συζήτηση Αναπτυξιακού Νόμου. 

Δεδομένου ότι μετά και από την εξάντληση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων από την 

πανδημία, είναι επιτακτική ή ανάγκη ενίσχυσης του κλάδου πριν αφανιστούν 

παντελώς οι επιχειρήσεις αυτές και προστεθούν χιλιάδες ακόμη άνεργοι. 

 

Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

Θα εντάξετε τον κλάδο στις επιδοτούμενες επιχειρήσεις; 

Για ποιους λόγους αποκλείστηκε αυτό το κομμάτι του τουρισμού; 

Γιατί η Πολιτεία παρέχει επιλεκτικά την βοήθεια σε ορισμένους κλάδους της 

τουριστικής οικονομίας ,αδιαφορώντας και για άλλους κρίσιμους και βασικούς; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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